
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2014:50) av Cecilia Brinck 
(M) om nedskräpningen i Stockholm 

 

Cecilia Brinck ställer frågan om synpunkter på nedskräpning. 

Många stockholmare har under mycket lång tid haft synpunkter på 

detta. Förmodligen kommer en del förväntningar alltid att vara 

högre än den nivå staden kan åstadkomma, trots att detta idag 

överlag hanteras väl.  

 

Jag vill påtala att några förändringar avseende sänkta krav eller 

servicenivåer i de entreprenadkontrakt som tillämpas inte är aktuella. 

Diskussioner förs däremot om att se över möjligheterna att höja 

servicenivåerna i ytterstaden, mot bakgrund av den stadsutveckling och 

där delar av ytterstaden förändras mot en mer innerstadslik miljö.  

 

Trafiknämnden ska under 2016 tillsammans med 

stadsdelsnämnderna, miljö- och hälsoskyddsnämnden och 

Stockholm Vatten ta fram ett program för avfallhantering i stadens 

offentliga rum. Det innebär en översyn av stadens papperskorgar, 

framförallt vid stora promenadstråk och parker. Källsortering i den 

offentliga miljön ska utvecklas och ytterligare sopsugssystem ska 

utredas. I uppdraget ryms även hanteringen av avfallet samt 

informationsinsatser, som inte minst är en viktig del i att både 

förebygga nedskräpning och för en resurseffektiv hantering.  

 

Min ambition är att Stockholm ska vara en ren stad och att detta ska synas 

och upplevas hos stockholmarna. Stockholmarna vill även bidra till detta 

och insatser sätts nu in för att göra detta enklare. 

 

Jag vill slutligen påpeka att i Moderaternas förslag till trafiknämndens 

budget för 2015 tas 28 miljoner kronor bort från drift och underhåll.  

 

Stockholm den 14 oktober 2015. 

 

Daniel Helldén 

 

 


